
Czy wywiadowi można ufać?
23 października 2020
Złamanie kodu Enigmy, operacja Samum i… właściwie o polskim
wywiadzie wiadomo niewiele więcej. A to fatalna wiadomość. O
to,  dlaczego  tajność  nie  służy  polskim  służbom,  czy  to
możliwe, że polski wywiad kupuje sprzęt medyczny (maseczki i
respiratory)  dla  Ministerstwa  Zdrowia  i  jakie  zagrożenia
wywołuje przenoszenie działań wywiadowczych w cyberprzestrzeń
(SIGINT),  pytaliśmy  płk.  Grzegorza  Małeckiego,  dyplomatę,
specjalistę  ds.  bezpieczeństwa  państwa  oraz  byłego  szefa
Agencji Wywiadu.
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